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#ULJANIK NE MOŽE U STEČAJ - ILI RESTRUKTURIRANJE ILI LIKVIDACIJA#

Dioničari Uljanika na redovitoj glavnoj skupštini održanoj u utorak u Puli nisu prihvatili izvješća

nadzornog odbora o obavljenom nadzoru u 2017. godini kao ni izvješće uprave i njenog

predsjednika Giannija Rossande o stanju i poslovanju društva za 2017. godinu te im nisu dali

razrješnice.

Nepovjerenje upravi Uljanika je iskazalo 77 posto prisutnih dioničara, među kojima najveći udio

drže sami bivši i sadašnji radnici, gotovo 47 posto.

Ustvrdivši kako se ova skupština odvija u nedvojbeno najtragičnijim trenucima za Uljanik,

predsjednik uprave Gianni Rossanda jasno je poručio kako za sudbinu Uljanik grupe nema

puno vremena te kako u ovom trenutku treba “ili donijeti odluku o novom strateškom partneru ili

pak treba ići dalje s predloženim programom restrukturiranja”.

“Treće varijante nema, ne postoji varijanta stečaja. U zabludi smo svi ako mislimo da će biti

stečaja, jer po odlukama Europske komisije pri davanju ‘rescue aida’, a nakon što je Uljanik

dobio 96 milijuna eura ‘rescue aida’ početkom godine, opcija je samo likvidacija (ako se kredit

ne vrati). Uvjeren sam da do toga neće doći, ali moramo nastupiti svi skupa, sa mnom ili bez

mene”, kazao je Rossanda obraćajući se dioničarima na glavnoj skupštini društva, koji su

predstavljali 67,96 posto temeljnog kapitala.

Govoreći o stanju u Uljaniku nakon održane izvanredne skupštine 16. veljače, Rossanda je

istaknuo kako je potencijalni strateški partner Danko Končar izabran zajedno s nadzornim

odborom te kako je suradnja s Ministarstvom gospodarstva i tadašnjom ministricom Martinom

Dalić do sredine travnja bila intenzivna.

“Nismo se uvijek slagali ali je u tom razdoblju bilo više sastanaka s upravom, nadzornim

odborom i sindikatima. No, nakon što smo dobili strateškog partnera i nakon što se počeo

izrađivati program restrukturiranja, proces se počeo usporavati”, naglasio je predsjednik uprave

Uljanika dodavši kako je do sada bio uvjerenja da se intenzivno radi na tom programu, ali kako

od danas mora konstatirati da nakon zadnjih izjava ministra gospodarstva Darka Horvata u to

više nije siguran.

“Nakon ministrove izjave da je njemu nepoznato kako je moguće raditi tri broda na dva navoza,

onda moram zaključiti da on ili nije ni pogledao taj program restrukturiranja ili ne zna baš ništa o

brodogradnji. To su činjenice”, rekao je Rossanda.

Dodao je kako je Uljanikov program restrukturiranja daleko manji u iznosu nego što je bio

pojedinačno za ostala brodogradilišta te kako će ukupna davanja nakon potencijalnog

izvršavanja programa biti jedva dvije trećine onoga što su dobila druga brodogradilišta.

“Stvar je dobre volje, stvar je odluke i mi čekamo tu odluku. Nema puno vremena, trebamo

odluku o novom strateškom partneru ukoliko ga država ima, a sam ministar je u više navrata

rekao da razgovara s potencijalnim partnerima, ali treba nastaviti s predloženim programom, jer

 1 / 2

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Skupština Uljanika iskazala nepovjerenje Upravi i Nadzornom odboru

Kategorija: GOSPODARSTVOAžurirano: Utorak, 16 Listopad 2018 14:56

Objavljeno: Utorak, 16 Listopad 2018 14:44

treće varijante nema”, zaključio je Rossanda.

Ponovio je kako je program restrukturiranja jedini izlaz iz ove situacije. Na tom tragu nastavio je

daljnje izlaganje, koje se ukratko može svesti na to da je program restrukturiranja s Dankom

Končarom jedini put da Uljanik preživi. On je pred dioničarima rekao i kako je ideja njegova

menadžmenta bila da se na prostoru Arsenala napravi marina za mega jahte, no da je

“Končareva želja bila drugačija”.

U kratkoj raspravi koja je uslijedila povjerenik Sindikata metala Hrvatske u Uljaniku i dioničar

Đino Šverko pozvao je Vladu da objelodani ime potencijalnog novog strateškog partnera te da

pomogne oko isplate plaća za rujan, dok je jedan od prisutnih dioničara predložio kako bi

najbolje za Uljanik bilo kada bi svi mali dioničari predali svoje dionice državi pa neka ona odluči

o sudbini Uljanika. Na to mu je pravnik Uljanika odgovorio kako to nije moguće, jer dioničari

mogu isključivo prodati svoje dionice koje su u njihovom privatnom vlasništvu.

Inače, na glavnoj skupštini Uljanika primjetno je bilo da, za razliku od veljače ove godine, nema

predstavnika Ministarstva gospodarstva.

(Hina)
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